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Abstract (en)
Microwave T.P.G. corrector, utilising the reflection of the microwave on a complex corrective impedance (jX). <??>It utilises a power divider (13)
for example of the Wilkinson type. The complex impedance (20) is connected to the gate (14) which is usually the input gate of the divider (13).
The wave (E) is applied to one of the other two gates (15), and the other gate (16) is utilised as output gate for the phase-corrected microwave (S).
<IMAGE>

Abstract (fr)
Correcteur de T.P.G. en hyperfréquence, utilisant la réflexion de l'onde hyperfréquence sur une impédance complexe correctrice (jX). Il utilise un
diviseur de puissance (13), par exemple du type Wilkinson. L'impédance complexe (20) est branchée sur la porte (14) qui est habituellement la
porte d'entrée du diviseur (13). L'onde (E) est appliquée sur une des deux autres portes (15), et l'autre porte (16) est utilisée comme porte de sortie
de l'onde hyperfréquence (S) corrigée en phase.
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